

SCHEDULE
(Sections 4, 5 and 6)

PART I

Model Bill for Incorporation of a Trust Company

An Act to incorporate the (state the name of the company)

WHEREAS the persons hereinafter named have by their petition prayed that it be enacted as hereinafter set out and it is expedient to grant the prayer of the said petition;

Therefore Her Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

1. (Insert the names of the persons applying for incorporation), together with such persons as become shareholders in the company, are incorporated under the name of (state name of company) hereinafter called "the company".
2. The persons named in section 1 of this schedule (or as the case may be) shall be the provisional directors of the company. (The name, address and occupation of each director must be given.)
3. The capital stock of the company shall be dollars, which may be increased to dollars.
4. The amount to be subscribed before the provisional directors may call a general meeting of the shareholders shall be dollars.
5. The company shall not commence business until dollars of the capital stock have been subscribed and dollars paid thereon.
6. The head office of the company shall be in the of in the province of
7. The company has all the powers, privileges and immunities conferred by, and is subject to all the limitations, liabilities and provisions of, the *Trust Companies Act*.

PART II

Model Letters Patent for Incorporation of a Trust Company

CANADA
BY THE MINISTER OF CONSUMER AND CORPORATE
AFFAIRS

WHEREAS section 5 of the *Trust Companies Act* provides that the Minister of Consumer and Corporate Affairs may by letters patent under the Minister's seal of office incorporate a trust company;

AND WHEREAS the persons hereinafter named have by their petition, which has been concurred in by the Minister of Finance, prayed that letters patent under the seal of the Minis-

ANNEXE

(articles 4, 5 et 6)

PARTIE I

Modèle de projet de loi visant la constitution d'une société de fiducie

Loi constituant (énoncer la dénomination de la société)

Considérant que les personnes mentionnées ci-dessous ont, par voie de pétition, demandé l'adoption des dispositions législatives dont le texte suit, et qu'il est utile d'accéder à cette demande,

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, édicte :

1. (Insérer les noms des demandeurs), ainsi que les futurs actionnaires de la société, forment une personne morale dénommée (énoncer le nom).
2. (Insérer les nom, domicile et profession) sont les administrateurs provisoires de la société.
3. Le capital social de la société est de dollars, et peut être porté à dollars.
4. Le montant à souscrire avant que les administrateurs provisoires puissent convoquer une assemblée générale des actionnaires est de dollars.
5. La société ne peut commencer ses activités avant que dollars n'aient été souscrits sur le capital social et que, sur ce montant, dollars n'aient été versés.
6. Le siège social de la société est fixé à dans la province de
7. La société est investie des droits, pouvoirs et immunités prévus par la *Loi sur les sociétés de fiducie* et elle est assujettie aux restrictions et obligations énoncées par celle-ci.

PARTIE II

Modèle de lettres patentes visant la constitution d'une société de fiducie

CANADA
LE MINISTRE DES CONSOMMATEURS ET DES
SOCIÉTÉS

Attendu :

que l'article 5 de la *Loi sur les sociétés de fiducie* prévoit que le ministre des Consommateurs et des Sociétés peut, par lettres patentes sous son sceau officiel, constituer une société de fiducie;

que les personnes mentionnées ci-dessous ont, par une requête agréée par le ministre des Finances, demandé que soient